
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 16 /2007  w dniu 17.10.2007 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz.16.30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

 Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

Nie Obecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tomasz Kranc 

2.  

3. ______________________________ 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

4. Leszek Wesołowski – Kierownik Delegatury WIOŚ w Pile 
5. Mariola Mikołajczak –Kierownik Monitoringu Środowiska 
6. Małgorzata Klessa – Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Starostwa w 

Wągrowcu 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. ___________________________________________________________ 

 
 

 
      _______________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

 Pani Mariola Mikołajczak – kierownik działu monitoringu środowiska 
WIOŚ w Pile przedstawiła stan czystości wód w naszym powiecie, które są 
objęte monitoringiem a są to : 

- Nielba – powyżej Wągrowca 
- Struga Gołaniecka – Wagrowiec 
- Struga Gołaniecka – Kobylec 
- Wełna – powyżej Wągrowca 

Pani kierownik omówiła również stan czystości jezior oraz czystość 
powietrza ( Załącznik ) 

 
Pani Kierownik Małgorzata Klessa – poprosiła o zmianę w budżecie t.j. o 30 

tys. zł. Z przeznaczeniem na przebudowę oczyszczalni ścieków w Antoniewie. 
 
Następnie komisja zajęła się omówieniem materiałów na sesję: 
- zmiana w WPI : dodano drogę Wagrowiec – Jankowo. 
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     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
1.  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

      5.3  Stanowiska 
 
 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
5.4  Wnioski 
 

- 1.  Komisja odrzuca zmiany WPI ze względu na ątpliwości zachowania proedur oraz iż 
jesteśmy w przededniu konstruowania budżetu na 2008 r. 

( komisjia uważa iż powinien powstać plan remontów, modernizacji dróg i przekazywania 
poszczególnym gminom)   Głosowanie: 4 za; 3 głosy wstrzymujące się. 
- 2 . Komisja zwraca się do Zarządu o stworzenie planu modernizacji i remontu dróg do 

roku 2010 i przedstawienia go na następnym posiedzeniu komisji. 
- 3. Do Zarządu : dotyczy drogi Skoki – Antoniewo ( Piła Młyn) prośba o wyrównanie 

zaniżenie miejscowego. 
- Jagniewice – Nowiny prośba o usunięcie muld . 
- Wycięcie na łukach zakrzaczenia, które stwarza zagrożenie bezpieczeństwa ruchu. 
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     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
 
  Leszek Bodus      Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
 
 

 


